



# Referat

## Bestyrelsesmøde - DCH Sæby.

Dato: 09-04-2024

Tidspunkt: 19:00 – 21:30

Sted: Hos Maria



<b>Møde indkaldt af: Maria</b>	<b>Afbud meldes til:</b>
<b>Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone - Karina</b>	<b>Afbud:</b>
<b>Udeblevet:</b>	<b>Mødeleder: Maria</b>
<b>Referent: Jytte</b>	<b>Kage: Jytte</b>
<b>Punkt.</b>	<b>Beskrivelse.</b>
<b>1.</b> Godkendelser	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Godkendelse af referat: Godkendt
<b>2.</b> Orientering fra formanden	Vi har fået referat fra landsmøde, uændret kontingent  Vi havde besøg af IGU søndag d 7/4, det gik fint. Der er startet nyt hvalpe hold, der er 10 tilmeldt
<b>3.</b> Orientering fra kassereren	Banken: 9/4-24 Drift konto: 65.850,71 Køkken konto: 3.077,02 I alt : 68.927,73
<b>4.</b> Orientering fra udvalgene	Trænerudvalg: Vi har haft træner møde d 12/3, det gik fint Der er 3 der er startet på træner uddannelsen  Der blev snakket omkring køre penge.  Og man skal være træner i et helt år for at få julegaver. Det var ok.  Ulla vil gerne være i en sponsor grubbe.  Hus og Materialeudvalg: Arbejdsdagen er den 25/5 - 24

	<p>DM møde evt d.9 eller 12 Maj</p> <p>Markudvalg: Intet nyt</p> <p>Aktivitetsudvalg: Vi vil prøve at undersøge om evt felt og runderings kursus ved Lotte. (Jane)</p> <p>Vi vil også undersøge om vi kan få et sporkursus ved Lise Lotte fra Hjørring. (Lone )</p> <p>Køkkenudvalg: Vi er ved at lede de små Led halsbånd</p> <p>Vi har fået nye sporliner, de er steget en hel del</p> <p>IT udvalg: Intet nyt</p> <p>Sponsorudvalg: Vi kunne godt tænke os en hvalpe gård.</p> <p>Konkurrenceudvalget: Vi har fået Patricia med i udvalget.</p> <p>Vi mangler dommer til hvalpe og nye C Jane + Maria finder ud af det.</p> <p>Der har været lidt spor udfordringer, vi må gerne bruge Knivholdt.</p> <p>Randi er på sagen der er kommet et nyt beregner program.</p>
<p><b>5.</b> DM.2026</p>	<p>Vi skal bare ligge navn til. der skal evt være en i styre gruppen.</p>
<p><b>6.</b> Arbejdsdag</p>	<p>25/5-24</p>
<p><b>7.</b> Sommer konkurrence indbydelse/mad</p>	<p>Fuld forplejning 120,00 Ellers priser som det plejer.</p>

<b>8.</b> Eventuelt	<p>Har snakket med ham fra kommunen De kommer og klipper hyben ned og fælder birketræerne.</p> <p>Patricia skal finde en dag til nose work.</p> <p>Vi har en hundeføre der har ringet fordi han har en udadreagerende hund.</p> <p>Jeg har snakket med Karina fordi der er har en hund der laver udfald mod andre .</p>

*Næste møde: 4/6-24 Hos Jane*